
Or.0052/2/10 

R  A  D  A      G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł    N r  X X  X / 10
Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 30 kwietnia  2010 r.

Protokół zawiera :
1. Uchwała Nr XXX/ 172/10 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
                                               (bilansu) za rok 2009 Samodzielnego Publicznego 
                                               Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szczutowie z/s w 
                                               Gójsku i przeznaczeniu zysku SP ZOZ na kapitał 
                                               zapasowy SP ZOZ . 
2. Uchwała Nr XXX/173/10 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
                                              Gminnej Biblioteki Publicznej w Szczutowie za 2009 
                                              rok .  
3. Uchwała Nr XXX/174/10 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi za 2009 
                                              rok . 
4. Uchwała Nr XXX/175/10 zmieniająca Uchwałę Budżetową Nr XXVIII/158/09 
                                              na rok 2010 . 
5. Uchwała Nr XXX/176/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
                                              dotacji celowej Powiatowi Sierpeckiemu na realizację
                                              zadań inwestycyjnych . 
6. Uchwała Nr XXX/177/10 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 
                                              Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
                                              Gospodarki Wodnej w Warszawie na realizację 
                                              zadania „ Budowa kanalizacji sanitarnej w obrębach
                                              Podlesie , Łazy i Gójsk gm. Szczutowo „ . 
7. Uchwała Nr XXX/178/10 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 
                                              w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej . 
8. Uchwała Nr XXX/179/10 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 
                                              w wyborach uzupełniających do Senatu 
                                              Rzeczypospolitej Polskiej . 
9. Uchwała Nr XXX/180/10 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora 
                                              ZSO w Gójsku . 
10.Uchwała Nr XXX/181/10 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
                                              nieruchomości .
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P R O T O K Ó  Ł   N r  XXX/ 10
Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o

odbytej w dniu 30 marca  2010 roku
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie .

Przewodniczył : Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński .
Protokółowała : Celina Szczepańska – Inspektor ds. obsługi Rady i Kancelarii . 
                                                         Sesję rozpoczęto o godz.                        10,05 
                                                         Zakończono o godz.                               14,10 
                                                         Stan radnych      -                                      15 
                                                         Obecnych           -                                      13 
                                                         Procent frekwencji   -                                87
Obecność radnych, sołtysów i zaproszonych gości  przedstawiają  załączone do
protokołu lista obecności .  

Uchwalony porządek obrad :
1.Otwarcie, stwierdzenie quorum  . 
2. Przedstawienie  porządku obrad, ewentualne zmiany  . 
3. Przyjęcie protokółu z  XXIX Sesji Rady Gminy .
4. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXIX Sesji Rady Gminy   
    Szczutowo oraz  działalności Wójta w okresie między sesjami .           
5. Składanie interpelacji , zapytań i wniosków przez radnych  .
6. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  
    za rok 2009 . 
7. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
    Problemów Alkoholowych za 2009 rok .    
8. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego ZOZ w 
    Szczutowie z siedzibą w Gójsku za rok 2009 .    
9. Zatwierdzenie sprawozdania  finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w
    Szczutowie za  rok 2009 . 
10.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2009 . 
11.Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2009 rok . 
12.Uchwalenie zmian w uchwale budżetowej Nr XXVIII/158/09   na rok 2010 . 
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie  
     dotacji celowej Powiatowi Sierpeckiemu.    
14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚ i GW
      w Warszawie na budowę kanalizacji sanitarnej w obrębach : Podlesie, Łazy , 
      Gójsk .  
15. Dokonanie zmian w uchwale w sprawie podziału gminy na obwody  
     głosowania w wyborach do rady gminy, rady powiatu i sejmiku wojewódzkiego
     oraz utworzenie odrębnego obwodu  głosowania  .
16. Rozpatrzenie skargi .
17. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości . 
18. Rozpatrzenie pisma dotyczącego możliwości wykupu budynku w Gójsku . 
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19. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski . 
20. Wolne wnioski  .
21. Zakończenie obrad XXX Sesji Rady Gminy Szczutowo . 

P r z e b i e g : 
Do punktu 1 porządku obrad : 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński dokonał otwarcia XXX 
Sesji Rady Gminy Szczutowo . Przywitał przybyłych na sesję oraz na podstawie 
listy obecności  stwierdził ,że Rada jest prawomocna do podejmowania uchwał .
Następnie poprosił wszystkich o powstanie i uczczono minutą ciszy ofiary 
katastrofy pod Smoleńskiem .

Do punktu 2 porządku obrad : 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński przedstawił wniosek 
Wójta Gminy z dnia 23.04.2010 r. w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 
XXX Sesji Rady Gminy punktów : 
- Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości .
- Rozpatrzenia pisma dotyczącego możliwości wykupu budynku w Gójsku 
oraz wnioskował o zamianę pkt 12 z 13 w ten sposób , że brzmienie tych punktów 
było by następujące : 
12. Uchwalenie zmian w uchwale budżetowej Nr XXVIII/158/09 na rok 2010 .
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej Powiatowi Sierpeckiemu . 
Rada nie wniosła uwag do proponowanych zmian  w porządku obrad . 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w zmian do 
porządku obrad sesji  .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za”   wprowadzeniem zmian  w porządku obrad głosowało 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0.
Rada jednogłośnie uwzględniła proponowane przez Przewodniczącego Rady 
zmiany do porządku obrad XXX Sesji .

Do punktu 3 porządku obrad :  
Protokół  XXIX Sesji Rady Gminy Szczutowo był wyłożony do wglądu w Biurze
Rady w okresie między sesjami i na sali posiedzeń przed sesją  . 
Radni nie zgłosili uwag . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie przyjęcie
protokołu z XXIX  Sesji Rady Gminy Szczutowo. 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych . 
„Za” przyjęciem protokołu głosowało – 13 radnych . 
„Przeciw”     -   0 
„Wstrzymało się od głosu”   - 0 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół  z XXIX Sesji Rady Gminy Szczutowo.
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Do punktu 4 porządku obrad : 
Sprawozdanie  z   realizacji  uchwał  podjętych    XXIX  Sesji  przedstawił  Wójt
Gminy- Pan Jakub Smólczyński .
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu . 
Dalej przedstawił informację nt działalności Wójta w okresie między sesjami :
- 15.03.2010 r. – Urząd Marszałkowski w Warszawie – rozliczenie z budowy ulicy
Słonecznej w Gójsku . 
 - MJWPU Warszawa – wniosek na budowę kanalizacji w Podlesiu . Wniosek nie
został  rozpatrzony  w trakcie  rozważania  .  Przetarg  dla  wyłonienia  wykonawcy
przeprowadzony  .  Do  chwili  rozpatrzenia  wniosku  przetarg  nie  może  zostać
rozstrzygnięty . 
 - WFOŚ i GW – decyzja o pozytywnym załatwieniu wniosku o dofinansowaniu
kanalizacji w Podlesiu .
  - Zarząd O/Gm. ZWOSP RP w Szczutowie z udziałem Komendanta Gminnego :
- podsumowanie zebrań sprawozdawczych ,
-organizacja  gminnych  zawodów  sportowo  pożarniczych  w  Podlesiu  w  dniu
15.05.2010 r..  
16.03.2010 r. – Gimnazjum w Gójsku – III klasa, 14.04.2010 r.  w Gimnazjum w
Szczutowie – temat lekcji : Historia prawa samorządowego w Polsce , Samorząd w
Gminie , XX –lecie odnowionych  Samorządów w Polsce ,  w Gminie . 
-  18.03.2010  r.  –  Urząd  Gminy  Mochowo  –  posiedzenie  Zarządu  LGD  –
przygotowanie do walnego zebrania , które odbyło się w dniu 30.03.2010 r. 
- 22.03.2010 r.  – posiedzenie Komisji  Rewizyjnej – sprawozdanie z wykonania
budżetu gminy za 2009 rok – wniosek o absolutorium ).
- 25.03.2010 r. DPS – spotkanie Wielkanocne . 
- 30.03.12010 r. – „Oaza” – Walne zebranie LGD -  wnioski „małe projekty”(25
tys. zł) – będziemy korzystali na uruchomienie  profesjonalnej strony internetowej
Urzędu Gminy( wniosek nasz oceniony bardzo wysoko uzyskał największą ilość
punktów) . Realizowana będzie w Gójsku  impreza promocyjna Lokalnej Grupy
Działania – festyn o bezpieczeństwie na drogach w dniu 10 lipca 2010 r. 
- 7.04.2010 r. – PUP w Sierpcu podpisanie  umowy na roboty publiczne – 10 osób.
-8.04.2010 r. spotkanie grupy roboczej PIS – pozostało do wykorzystania ok. 85
tys.  zł  do 31 X 2010 r.  ,  między  innymi  zostaną  wykorzystane  na  działalność
punktów przedszkolnych .
- 9.04.2010 r. – Koło Związku Emerytów , Rencistów i Inwalidów w Szczutowie –
zebranie sprawozdawcze za 2009 rok .
- 10.04.2010 r. – Koło w Gójsku – zebranie sprawozdawcze za rok 2009 . 
- 10.04 2010 r. tragedia w Smoleńsku – oznaki żałoby, flagi  Państwowe z kirem  –
łączność z OSP , z Dyrektorami Szkół  ,  bibliotekami . ,
- 11.04.2010 r. godz.12 – ta  OSP Szczutowo ( sztandar , na 2 minuty włączona
syrena , znicze ) 
   - Posiedzenie Rady Sołeckiej w Szczutowie .
 -  12 .04.2010 r.  –  chwile  ciszy  w szkołach przez  rozpoczęciem zajęć  oraz w
Urzędzie Gminy . 
   - Posiedzenie Rady Społecznej SP ZOZ w Szczutowie .
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-  13  .04.2010  r.  –  „Maximus”  Brokier  –  przetarg  na  ubezpieczenie  w gminie
zmiana ubezpieczyciela .
 -14.04.2010 r.   Sierpc –  Pomnik Katyński  -  złożenie  wieńca przez delegację
Gminy Szczutowo .
- 19.04.2010 r. – ZSO w Gójsku -  program wykonany przez uczniów - z okazji  70
rocznicy Tragedii Katyńskiej , a 21.04.2010 r. w Gimnazjum w Szczutowie 
Następnie przekazał  informacje : 
- Zaproszenie na szkolenie w dniu 5.05.2010 r. temat : odnawialne źródła energii.
- 1.05.2010 r. o godz.14 – tej – otwarcie Zajazdu „Przystań”  w Szczutowie .
-  7.05.2010  r.  –  10  –lecie  nadania  im.  Reymonta  Szkole  Podstawowej  w
Szczutowie .
- 8 maja –w Gozdowie V Miedzypowiatowy Przegląd   Orkiestr OSP .
- 11.05.2010 r. spotkanie z specjalistą z zakresu tworzenia Strategii Turystyki  na
terenie gminy ( w ramach Strategii LGD „Sierpeckie Partnerstwo” . 
- 16.05.2010 r. Regionalna Wystawa Zwierząt Hodowlanych w Sierpcu – Konkurs
„Ciasto na niedzielę „ .
-  21.05.2010 r. –Szkoła Podstawowa w Szczutowie – Festiwal Piosenki i Tańca
Ludowego .
- 27-28.05.2010 r. – Sejm , Karolino – XX lecie Samorządów  w Polsce .
-  29.05.2010 r.  –  Goleszyn gm.  Sierpc – uroczyste  oddanie  do użytku obiektu
sportowego . 
- 30.05.2010 r. – 25 –lecie Biskupstwa R. Marcinkowskiego . 
Rada nie wniosła uwag do przedstawionych informacji .

Do punktu 5 porządku obrad : 
Interpelacje złożyli : 
- radny – Pan Szlomkowski Zbigniew – w ramach działania Stowarzyszenia 
Lokalnej Grupy Działania „Sierpeckie Partnerstwo” czy z naszej gminy były 
złożone  wnioski i jakie oraz z która gmin   złożyła  najwięcej ? 
Dalej pytał czy wpłynęły  wnioski dot. wykorzystania funduszu sołeckiego ? 
Prezes Krajowego Stowarzyszenia Sołtysów na swoim seminarium  będzie 
prowadził warsztaty w zakresie wykorzystania funduszu sołeckiego , czy Wójt 
będzie zabiegał aby zostały przeprowadzone takie szkolenia dla sołtysów z terenu 
gminy w Urzędzie Gminy w Szczutowie .
- radny – Pan Paprocki Tomasz – czy zostały zabezpieczone środki w jakiej 
wysokości w budżecie gminy na realizację inwestycji budowa kanalizacji w 
Podlesiu ? Pytał również o koszt zatrudnienia bezrobotnych na terenie gminy oraz 
rentowność tego działania  ?

Do punktu 6  porządku obrad : 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani za 
2009 rok stanowi załącznik do protokółu . 
W związku z brakiem dyskusji w tym zakresie Przewodniczący Rady – Pan 
Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie przyjęcie informacji .
„Za” przyjęciem informacji głosowało 13 radnych .
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„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie przyjęła powyższą informację . 

Do punktu 7 porządku obrad : 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
problemów Alkoholowych na 2009 rok stanowi załącznik do protokółu . 
Rada nie wniosła uwag do sprawozdania .
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie przyjęcie
sprawozdania .
„Za” przyjęciem głosowało – 13 radnych .
„Przeciw”- 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie przyjęła powyższe sprawozdanie . 

Do punktu 8 porządku obrad : 
Sprawozdanie  z wykonania planu finansowego za rok 2009 Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szczutowie z/s w Gójsku  stanowi 
załącznik do protokółu .
Rada nie wniosła uwag do sprawozdania . 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski - odczytał projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia finansowego (bilansu) za rok 2009 Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szczutowie z/s w Gójsku i 
przeznaczeniu zysku SP ZOZ na kapitał zapasowy SP ZOZ .  
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu – 13 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/172/10 w sprawie  zatwierdzenia 
finansowego (bilansu) za rok 2009 Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Szczutowie z/s w Gójsku i przeznaczeniu zysku SP ZOZ
na kapitał zapasowy SP ZOZ .  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 9 porządku obrad : 
Sprawozdanie  finansowe Gminnej Biblioteki Publicznej w Szczutowie za 2009 
rok stanowi załącznik do protokółu .
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania .
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski przedstawił projekt uchwały .
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu „ – 0 .
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Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/173/10 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Szczutowie za 
2009 rok . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 10 i 11 porządku obrad : 
W związku z tym , że sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2009 rok było
szczegółowo omawiane na posiedzeniach komisji , nie odczytywano ponownie na
sesji .
Wójt  Gminy  –  Pan  Jaku  Smólczyński  –  poinformował  ,że  budżet  roku  2009
wykonano : 
1) Dochody 12.969,712,82 zł ,
z tego własne – 2.299.670,09 zł – 17 ,72 % dochodów ogółem  ,
- subwencja – 6.816.182 zł- 52,55 %dochodów ogółem , 
- dotacje : na zadania zlecone 2.392.502 zł , na zadania własne 678.201,73 zł ,
 -dotacje  celowe  pozyskane  :  139.984  zł  –  na  realizację  Programu  Integracji
Społecznych , 30.000 zł - z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych , 150.000 zł - z
Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej , 463.173 zł – Pomoc finansowa z Budżetu
Województwa Mazowieckie (3,57 % dochodów ogółem ).
2) Wydatki 13.519.706,80 zł z tego majątkowe (inwestycyjne) 3.403.249.,22 zł –
25,17 % dochodów budżetu.
Realizacja zadań inwestycyjnych przedstawiała się następująco:
- modernizacja oczyszczalni ścieków – 387.291,87 zł ,
- budowa ulicy Słonecznej w Gójsku – 1.173.000 zł ,
- budowa drogi Białasy – Szczechowo – 185.000 zł,
- budowa ulicy Lipowa – 1.400.000 zł ,
- budowa drogi powiatowej w  Mościskach – 200.000 zł ,
- boisko – 424.00 zł   . 
Zadłużenie  na  koniec  roku  2009  wynosiło  2.394.335  zł  (19,31  %  wykonania
dochodów ) i wzrosło w stosunku do roku 2008  zł o 500 tys. zł ,  ale wartość
inwestycji  wzrosła  o  ponad  2  mln.  zł  .  Wszystkie  działy  gospodarki  gminy
funkcjonowały normalnie jak : oświata , pomoc społeczna , gospodarka komunalna
w tym ochrona środowiska . 
Podkreślił , że budżet był  realizowany prawidłowo pod względem rachunkowym,
a   efektywność  wykorzystania posiadanych środków była wysoka . 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski odczytał Uchwałę
Nr 36/P/2010 Składu Orzekającego RIO w Warszawie z dnia 01 kwietnia 2010 r. 
w  sprawia  wydania  opinii  o  przedłożonych   przez  Wójta  Gminy  Szczutowo
sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2009 rok .
Sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Szczutowo za 2009 rok  i powyższa
uchwała stanowią załączniki do protokołu . 
W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji radni głosu nie zabierali , nie
zgłoszono uwag do sprawozdania z wykonania budżety gminy za 2009 rok . 
Dalej  Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  Rady
Gminy Szczutowo z dnia 22 marca 2010 r.  w sprawie udzielenia absolutorium

7



Wójtowi  Gminy  Szczutowo  za  2009  rok   oraz  Uchwałę  Nr  37/P/2010  Składu
Orzekającego  RIO  w  Warszawie  z  dnia  01  kwietnia  2010  r.  zawierającą
pozytywną opinię o wniosku.
Radni  nie  wnieśli  uwag  do  przedstawionego  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Szczutowo za 2009 rok .
Wobec  powyższego  Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi za 2009 rok .
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński   projekt  uchwały poddał pod
głosowanie . 
Na stan 15 radnych , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu „ – 0 .
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXX/174/10  w  sprawie  udzielenia
absolutorium Wójtowi za 2009 rok . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 
-  Wójt  Gminy-  Pan  Jakub  Smólczyński  -  podziękował  Radzie  za  jednogłośne
podjęcie uchwały i udzielenie absolutorium . Podziękował również pracownikom
Urzędu Gminy  na  czele  ze  Skarbnikiem Gminy  za  udział  w realizacji  budżetu
gminy .
Do punktu 12 porządku obrad : 
Proponowane zmiany w budżecie gminy na rok 2010 szczegółowo były omówione
przez Skarbnika Gminy na posiedzeniach Komisji. 
Wójt  Gminy  –  Pan  Jakub  Smólczyński  przedstawił  pismo   Komendanta
Powiatowego Policji w Sierpcu w sprawie  dofinansowania w wysokości 330 tys.
zakupu  samochodu  dla  Policji  .  Wcześniej  złożony  wniosek  nie  został
uwzględniony w budżecie gminy na rok 2010 . Komisja Rewizyjna jednoznacznie
stwierdziła,  że  brak  wolnych  środków  finansowych  w  budżecie  gminy  na
uwzględnienie  prośby spowodowanych podjętymi zadaniami inwestycyjnymi na
rok 2010 .
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński  poddał  pod  głosowanie
udzielenie wsparcia  finansowego w zakupie samochodu  dla Policji  .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  13 radnych .
„Za” udzieleniem pomocy finansowej dla Policji głosowało – 0 .
„Przeciw” – 13 . 
„Wstrzymało się od głosu – 0. 
Rada  w głosowaniu  postanowiła  nie  udzielać  wsparcia  finansowego w zakupie
samochodu w związku brakiem wolnych środków finansowych spowodowanych
podjętymi zadaniami inwestycyjnymi na 2010 rok  .
Następnie  Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski   przedstawił
projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Nr XXVIII/158/09 na rok 2010.
Radni nie wnieśli uwag .Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał
projekt uchwały pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały glosowało -13 radnych . 
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„Przeciw”- 0.
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXX/175/10  zmieniającą  Uchwałę
Budżetową Nr XXVIII/158/09 na rok 2009 . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 13  porządku obrad : 
W punkcie  tym udział  wziął  Pan  Stanisław Markuszewski  Kierownik Zarządu
Dróg Powiatowych w Sierpcu .
- Wójt Gminy – poinformował , że w ubiegłym roku podpisaliśmy porozumienie
(poprzedzone uchwałą Rady Gminy )z powiatem na budowę drogi w Mościskach .
W związku z ponownym wystąpieniem powiatu o podpisanie porozumienia na rok
2010  wystąpiono  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  punktu
„Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji
celowej  Powiatowi  Sierpeckiemu  .Na  posiedzeniach  Komisji  zapadły  ustalenia
zobowiązujące  wójta  do  nawiązania  kontaktu  z  Powiatem  i  uszczegółowienia
porozumienia , ponieważ budowa drogi w Mościskach od drogi krajowej Nr 10 do
drogi  powiatowej  Gójsk  –  Szczutowo była  przedmiotem porozumienia  w roku
2009 i ta sama droga jest przedmiotem proponowanego porozumienia na rok 2010.
Uznawaliśmy  ,  za  wykonaną  drogę  w całości  zgodnie  z  zapisem w zawartym
porozumieniu  na  rok  2009  .  Mieliśmy  prawo  tak  myśleć  ,  ponieważ  gdy
budowaliśmy  drogę  powiatową  w  Agnieszkowie  przy  współudziale  środków
powiatowych (w wysokości  200  tys.  zł  )  wykonaliśmy  drogę w całości  .Dalej
zapewnił, że chcemy współdziałać z Powiatem z kwestii budowy dróg , które służą
naszym mieszkańcom . Jednak chcemy , aby nas poważnie traktowano, tak jak my
traktowaliśmy Powiat w przypadku budowy drogi w Agnieszkowie . Na pytanie
czy są przygotowane do budowy inne drogi położone na terenie naszej gminy ,
uzyskał  odpowiedź ,  że nie ma .  W związku z tym nie ma innej alternatywy ,
powinniśmy realizować to, co proponuje powiat tj. rozbudowę drogi w Mościskach
oraz budowę chodnika przy drodze powiatowej w Szczutowie . 
- Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Sierpcu – podziękował za zaproszenie
na  sesję  ,  udział  w  niej  pozwoli  na  wysłuchanie  problemów  samorządu  oraz
przedstawienie zamierzeń powiatu w zakresie realizacji inwestycji drogowych na
rok 2010 i następny . 
W 2009 roku nawiązany  został  kontakt  z  wójtem i  zawarto  porozumienie  dot.
współfinansowania   budowy  drogi  w  Mościskach.  Powiat  wystąpił  o
dofinansowanie  do  Fundacji  Rozwoju  Mazowsza  w  wysokości  500  tys.  zł  ,
uzyskano dotację w kwocie 240 tys. zł  ,  którą skierowano na budowę drogi w
Mościskach . Dotacja mogła być przyznana ze względu na to, że droga  spełniała
warunek,  łączenia  z  drogą  krajową   oraz  stanowi  alternatywę  objazdu  Gójska
podczas wypadków na drodze nr 10  . Każda inna droga nie uzyskałaby dotacji . W
roku 2009 na budowę drogi w Mościskach wydatkowano w sumie 720 tys. zł ( 280
zł powiat , 200 tys. zł gmina , 240 tys. dotacja Marszałka ), wykonano  1,4 km, za
tę kwotę nie sposób było wykonać całej 3,5 km  drogi . Dokumentacja wykonana
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została   na  budowę  całej  drogi  w  przeciągu  pół  roku  i  uzyskać  konieczne
uzgodnienia . Koszt całkowity wykonania tej drogi bez VAT wynosi 3.850 tys. zł .
 W związku z tym apelował o dofinansowanie budowy dalszego odcinka tej drogi
w  wysokości  150  tys.  zł  oraz  50  tys.  zł  na  budowę  chodnika  od  Restauracji
„Leśna” do Domu Pomocy Społecznej w Szczutowie . Planuje się przeznaczyć z
budżetu powiatu ok.100 tys. zł  na budowę chodnika w Szczutowie  i 300 tys. na
drogę w Mościskach , co zabezpieczałoby wykonanie 600-700 m odcinka . 
Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich  tym roku rozpocznie  budowę drogi 539
w kierunku Ligowa. Jesteśmy na etapie spisania porozumienia na użyczenie im
drogi od Żochowa – Sudragi do Gójska na czas budowy . Środki za korzystanie z
tej drogi zostaną przeznaczone na poprawę stanu tej drogi .Wybudowanie tej drogi
stwarza  możliwość  na  pozyskanie  środków  na  budowę  drogi  Modrzewie  –
Maluszyn . Na ten rok przygotowano dokumentację na budowę drogi Mieszczk-
Wernerowo  –  Pawłowo  ,  wkrótce  zostanie  ogłoszony  przetarg  dla  wyłonienia
wykonawcy . W przyszłym roku zleca opracowanie wykonania dokumentacji na
budowę drogi  w Modrzewiu .   Wystąpiliśmy również o pozyskanie środków z
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych   na wykonanie  drogi w miejscowości Łazy
w podbudowie o nawierzchni twardej , która stałaby się  podstawę do nawierzchni
asfaltowej  .  Wykonano  również  naprawę  drogi  gruntowej   od  Szczechowa  do
jeziora  w  Szczutowie    .  Drogi  na  terenie  innych  gmin  również  wymagają
natychmiastowych remontów . Nie da się nadrobić strat w tym zakresie w ciągu
kilku lata .  Apelował o  podjęcie uchwały i podpisanie porozumienia. 
W dalszej części radni zadawali następujące pytania :
- Pan Bieńkowski Leszek – pytał kiedy zostanie wykonana droga powiatowa w
Grądach, którą  poruszają się  autobusy . W zamian za budowę dalszego odcinka
drogi  w  Mościskach  powinno  się  wykonać  drogę  w  Blinnie  ,  jest  to  również
łącząca z drogą krajową nr 10   i stanowi objazd  podczas wypadków na drodze nr
10 . Pierwsza część została zrobiona , ale druga część od zakrętu do nr 10  wymaga
ponownego asfaltowanie na odcinku ok.400 m drogi . Dalej pytał ile w ostatnim
czasie zostało wykonanych dróg w gminie Rościszewo . 
-  Kierownik  Zarządu Dróg Powiatowych w Sierpcu –  zakupiony   został  przez
Zarząd  Dróg  Powiatowych   remonter  na  licencji  angielskiej  ,  urządzenie  do
naprawy  dróg  za  pomocą,  którego  w  tym  roku  zostanie  naprawiona    droga
asfaltowa   w  Blinnie  .  Grądy  –  rozważy  tę  sprawę  ,  chciałby  aby  tę  drogę
sprofilować  i  nasypać,   doprowadzając  do  przejezdności  ,  a  w  przyszłości
zaplanować  przebudowę . W gminie Rościszewo również w ramach porozumienia
otrzymano z gminy dotację w wysokości 200 tys. zł i wykonano prace na trzech
drogach  w  miejscowościach  :  Chwały  –  900  m  (wykonano  kanalizację,
przygotowano do położenia dywanika asfaltowego) , Zawady  - 900 m  i Górtaty . 
-  Pan Szlomkowski  Zbigniew –  na  drodze  powiatowej  Stara  Wola  –  Blizno –
Łukomie powstały załamania szczególnie na granicy Blizno – Stara Wola oraz za
sołtysem w kierunku m. Białasy .Wójt wcześniej monitował i poprawiono , ale nie
w sposób zadawalający . 
- Kierownik ZDP – po sprawdzeniu, czy przepusty nie są  rozszczelnione , zostanie
wykonana naprawa – termin maj – czerwiec b.r..  
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-  Pan Kapuściński  Jerzy –nie  jest  przeciwnikiem dokończenia  budowy drogi w
Mościskach , na pewno mieszkańcom tej miejscowości to się należy . Podkreślił,
że podczas  wypadków na drodze nr 10 , ruch samochodowy  kierowany jest przez
m. Szczutowo ( droga powiatowa) i od wielu lat nie możemy się doprosić budowy
chodników  .  Korzystający  z  jezdni  piesi  często  ulegają  wypadkom,  zostają
potrąceni przez samochody . Jesteśmy jedyną gminą w powiecie, w której nie ma
chodników  .  Jaką  gwarancję  będziemy  mieli  ,  że  po  przekazaniu  środków
finansowych  chodniki w b.r.  zostaną wykonane.
-  Kierownik  ZDP  –dokumentacja  będzie  wykonana  w  przyszłym  tygodniu,
zapewnił o wykonaniu chodników- termin  koniec lipca , oczywiście warunkiem
jest przekazanie dotacji dla powiatu . 
- Pan Stankiewicz Jan – na drodze powiatowej Szczutowo – Czumak Duży – do
naprawy  jest  przepust  oraz  likwidacja  ubytków  w  drodze  .  Droga  ta  jest  z
pierwszeństwem przejazdu  proponował  ,  dokonanie  zmiany  w ten  sposób,  aby
droga do Agnieszkowa była z pierwszeństwem przejazdu . 
-  Kierownik  ZDP  –  sprawa  zmiany  pierwszeństwa  przejazdu   dróg  była
przedmiotem uzgodnień i Policja nie wyraziła zgody . Ubytki na tej drodze zostały
zlikwidowane . 
- Pan Fijałkowski Andrzej – proponował remont drogi Gójsk - Podlesie i dalej w
stronę  Sosnowa  ,  która  również  łączy  z  innym  województwem  oraz  pytał  o
możliwość ustawienia znaku kierunkowego w kierunku m. Grądy   .
-  Kierownik  ZDP  –  cała  nawierzchnia  drogi  w  Podlesiu  powinna  zostać
zregenerowana  za pomocą zakupionego remontera, chociaż nie wie czy wystarczy
na to środków finansowych. Droga w Maluszynie jest  w gorszym stanie niż w
Podlesiu   ,  postara  się  aby  chociaż  częściowo  została   wykonana  .Sprawa
ustawienia znaku kierunkowego zostanie rozpatrzona . 
-  Pan  Szlomkwoski  Zbigniew –  droga  Szczechowo  –  Białasy  na  części  drogi
gminnej zostały wykonane prace -  ok. 1 km  , a pozostał  do wykonania odcinek
drogi powiatowej .Dobrze byłoby , aby powiat wykonał chociażby za kwotę jaką
wydatkowa  gmina  (  180  tys.  zł)    .  Z  drogi  tej  korzystają  mieszkańcy  kilku
miejscowości  oraz  kursuje autobus szkolny .
- Kierownik ZDP – zapozna się z opracowaną strategią i razem z Wójtem ustali
kolejność realizacji budowy dróg na terenie gminy  , jest to sprawa do realizacji na
przyszłość . 
-  Pan  Zbikowski  Jerzy  –   wnioskował  o  zlikwidowanie  „garba”  na  drodze
powiatowej w Dzikim Borze powstałego na przepuście na rzece Urszulewie -  od 5
lat zgłasza ten wniosek . 
-  Kierownik  ZDP  -   sprawa  ta  zostanie  sprawdzona  oraz  rozważy  możliwość
likwidacji .
-  Pani  Bigorajska  Lilla  –  wiele  wypadków  na  łuku  w  Blinnie,  kierowcy  nie
przestrzegają  ograniczenia prędkości . 
-  Kierownik  ZDP  –  na  drogach  powiatowych  nie  wykonuje  się  „garbów”
ograniczających prędkość . Poprosi Policję o zwrócenie szczególnej uwagi na to
miejsce .
- Pan Piszcz Grzegorz  – wnioskował o naprawę drogi Agnieszkowo – Łazy . 
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- Kierownik ZDP – zaplanowana do remontu , wystąpiono o dotację . 
- Pani Kuchnicka Bożena – są ustawione tablice informacyjne o miejscowościach
Mierzęcin , Łukomka , a brak  o m. Borek. Służby ratownicze i nie tylko, mają
kłopoty  z  dojazdem  do  miejscowości  .  Wnioskowała  o  przesunięcie   tablicy
informacyjnej o miejscowości Mierzęcin  za m. Borek. 
- Kierownik ZDP – wniosek zostanie rozpatrzony , uzgodniony  z Policją . 
Na koniec stwierdził , że dołoży wszelkich starań , aby  zgłoszone  sprawy zostały
załatwione . 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski – odczytał projekt uchwały w
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  Powiatowi
Sierpeckiemu na realizację zadań inwestycyjnych . 
Projekt  uchwały  uwzględnia  wniosek  Pana  Paprockiego  Tomasza   i  określa
szczegółowo przedmiot porozumienia oraz wysokość środków pomocy finansowej
udzielonej Powiatowi na realizację zadań inwestycyjnych . Zawarto zapis, że 
pomoc finansowa z budżetu Gminy Szczutowo będzie udzielona z przeznaczeniem
na kontynuację realizacji zdania „Przebudowa drogi powiatowej nr 3717 W Gójsk
– Mościska – droga nr 10, na odcinku od drogi krajowej nr 10 do drogi powiatowej
nr 3718W Gójsk – Szczutowo w m. Mościska”  w wysokości 150.000 zł  oraz na
realizację  zadania  „Budowa chodnika  w m.  Szczutowo przy ul.  3  Maja  strona
prawa – tj. dwóch odcinków o łącznej długości 800 m.b.” w wysokości 50.000 zł . 

Przewodniczący Rady- Pan Zbigniew Kopciński  poddał pod głosowanie projekt
uchwały .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu „ – 0 
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXX/176/10  w  sprawie  udzielenia
pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  Powiatowi  Sierpeckiemu  na
realizację zadań inwestycyjnych . 

Do punktu  14 porządku obrad :  
Wiceprzewodniczący  Rady – Pan Józef Mazurowski  – odczytał  projekt uchwały
w sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w Warszawie  na realizację  zadania
„Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  obrębach  Podlesie,  Łazy  i  Gójsk  gm.
Szczutowo”.
Rada nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały . 
Następnie  Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński   poddał  ją  pod
głosowanie .
Na stan 15 radnych ,obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” -  0.
„Wstrzymał się od głosu”  - 0 radny . 
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Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXX/177/10  w  sprawie  zaciągnięcia
długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Warszawie na realizację zadania  „Budowa kanalizacji
sanitarnej w obrębach Podlesie, Łazy i Gójsk gm. Szczutowo”.
 Uchwała stanowi załącznik do protokołu .
 
Do punktu 15 porządku obrad : 
Rada  Gminy  nie  dokonała  zmian   w  uchwale  w  sprawie  podziału  gminy  na
obwody  głosowania  w  wyborach  do  rady  gminy,  rady  powiatu  i  sejmiku
wojewódzkiego . 
Wiceprzewodniczący  Rady  _  Pan  Józef  Mazurowski  odczytał  wniosek  Wójta
Gminy dot. utworzenia odrębnego  obwodu głosowania w wyborach Prezydenta
RP w Domu Pomocy Społecznej w Szczutowie .
Następnie  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  odrębnego  obwodu
głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych ,
„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych .
”Przeciw” – 0.
„Wstrzymało się od głosu „ – 0 radnych .
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXX/178/10  w  sprawie  utworzenia
odrębnego  obwodu  głosowania  w  wyborach  Prezydenta  Rzeczypospolitej
Polskiej.
Wniosek i uchwała stanowią załączniki do protokółu .
Dalej  Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  odczytał  wniosek
Wójta  Gminy  w  sprawie  podjęcia  uchwały  w  sprawie  utworzenia  odrębnego
obwodu  głosowania  w  wyborach  uzupełniających  do  Senatu  Rzeczypospolitej
Polskiej  w  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Szczutowie  .  Wobec  braku  uwag  do
wniosku przedstawił  projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu
głosowania w wyborach uzupełniających do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt
uchwały .
„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXX/179/10  w  sprawie  utworzenia
odrębnego  obwodu  głosowania  w  wyborach  uzupełniających  do  Senatu
Rzeczypospolitej Polskiej .
Wniosek i uchwała stanowią załączniki do protokołu . 

Do punktu 16 porządku obrad : 
W związku z wnioskiem Państwa Kuźniewskich i Pani M. Łęckiej sprawie 
umożliwienia wykupu gruntów w Szczutowie , których od 10 lat są właścicielami 
jako wieczyści użytkownicy, Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości .  
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały.
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Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt 
uchwały .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 1 radny . 
Rada podjęła Uchwałę Nr XXX/181/10 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 17 porządku obrad : 
Pan Paprocki Tomasz – radny zgłosił wniosek w sprawie wycofania tego punktu z 
porządku obrad dzisiejszej sesji ponieważ wzbudza punkt dużo kontrowersji wśród
radnych.
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie wycofania tego punktu z porządku obrad  dzisiejszej sesji i rozpatrzenia 
pisma dotyczącego możliwości wykupu budynku w Gójsku na następnej .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” wnioskiem głosowało 13 radnych .
„Przeciw”- 0 .
„Wstrzymało się od głosu”- 0 . 
Rada jednogłośnie podjęła decyzję o wycofaniu punktu z porządku obrad i 
rozpatrzenia pisma na następnej sesji.

Do punktu 18 porządku obrad : 
Pan Jan Jerzy Kapuściński Przewodniczący Komisji Oświaty , Wychowania , 
Zdrowia i Porządku Publicznego,  która badała zasadność skargi  skierowanej do 
Kuratorium  Oświaty w Warszawie Delegatura w Płocku , a przekazanej wg 
właściwości do rozpatrzenia przez Radę Gminy w Szczutowie odczytał stanowisko
Komisji , które stanowi uzasadnienie do projektu uchwały uznające skargę za 
nieuzasadnioną . 
Dalej  stwierdził , że również jako nauczyciel nie dopatrzył się w działaniach 
Dyrektora braku nadzoru  zakresie bezpieczeństwa  dzieci , a wręcz odwrotnie 
wykaz się duża troską zarówno o dobro uczniów jak też nauczyciela. 
- Pan Bieńkowski Leszek – dyrektorowi ZSO należy pochwała za działania w 
kierunku dobra człowieka . 
- Dyrektor ZSO – Pan Marek Okonkowski – jako dyrektor przestrzegał prawa . W 
jego pracy dobro dzieci jest na pierwszym miejscu . Cieszy się , że komisja zajęła 
takie stanowisko .
Wobec braku innych uwag Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , 
a Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało- 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 
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Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/180/10 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działania Dyrektora ZSO w Gójsku . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 19 porządku obrad : 
Odpowiedzi na udzielone interpelacje udzielił : 
Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński – poinformował , że do końca lipca b.r. 
jesteśmy zobowiązani podać wszystkim sołectwom informacje o wysokości  kwoty
funduszu sołeckiego (którego wysokość należy wyliczyć wg stanu na dzień 30 
czerwca b.r. ). Rady sołeckie do końca września b.r. powinny złożyć stosowne 
wnioski. Planowaliśmy zorganizować między czasie stosowne szkolenia dla 
sołtysów . Nie widzi przeciwwskazań , aby korzystać z  zewnętrznych szkoleń .
Każda z gmin należąca do Stowarzyszenia  Lokalnej Grupy Działania „Sierpeckie 
Partnerstwo” mogła złożyć jeden wniosek .Wyjątek stanowiły dwie gminy, 
Gozdowo ze względu na organizowany przegląd orkiestr OSP i Mochowo z racji 
na fakt że Przewodniczący Rady  LGD jest z tej gminy , która ponosi duże 
obciążenie z tym związane . Następnie odczytał pismo z dnia 26 kwietnia 2010 r. 
Przewodniczącego Rady Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Sierpeckie 
Partnerstwo” .Zgodnie z listą wniosek złożony przez Gminę Szczutowo na 
realizację operacji pn.: ”Utworzenie bazy informatycznej gminy Szczutowo , w 
tym utworzenie strony internetowej i wydanie publikacji informatycznych” został 
uznany za zgodny z Lokalną Strategią Rozwoju oraz uzyskał w ramach oceny 28,4
punktów i zajął pierwsze miejsce na liście . 
- Skarbnik Gminy – Pani Anna Jeżewska - w budżecie gminy została zapisana 
inwestycja budowa kanalizacji w Podlesiu i zabezpieczono środki w wysokości 
660 tys. –środki docelowe , 188 tys. zł środki własne . 
- Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski- w związku z tym, że  zatrudnionym 
bezrobotnym należy zapewnić wynagrodzenie zgodne z najniższą krajową , 
dofinansowanie z budżetu gminy   do każdego zatrudnionego wynosi  17 zł +  
ekwiwalent za odzież roboczą . 
Podstawowe wynagrodzenie pokrywa PUP w Sierpcu . Efekty pracy tych osób 
poznamy w późniejszym terminie . 

Do punktu 20 porządku obrad : 
- Pan Leszek Bieńkowski – prosił o nawiezienie dwóch wywrotek ziemi na drogę 
w Blinnie obok posesji Pana Sęczkowskiego . 
- Wójt Gminy – poinformował , po rozpoczęciu prac remontowych na drogach 
ziemia zostanie nawieziona . 
- Pan Mazurowski Józef – wnioskował , aby zlecić wykonanie wyceny 
nieruchomości  w Gójsku , której zakupem zainteresowany jest Pan Rochowicz . 
Uzasadniając tym , że radni przy podjęciu decyzji będą wiedzieli o jakiej wartości 
jest mowa . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński – powyższy wniosek poddał pod
głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych . 
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„Za” wnioskiem głosowało 3 radnych .
„Przeciw” – 4 radnych .
„Wstrzymało się od głosu” – 6 radnych . 
Rada odrzuciła wniosek i nie wskazała na wykonanie wyceny nieruchomości przez
rzeczoznawcę .
Wiceprzewodniczący Rady  – Pan Józef Mazurowski – odczytał zaproszenie 
Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szczutowie na uroczystość z okazji Święta 
Patrona Szkoły , które odbędzie się w dniu 6 maja 2010 r.

Do punktu 21 porządku obrad :  
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński dokonał zamknięcia obrad XXX 
Sesji Rady Gminy Szczutowo . 

Protokółowała : 
Celina Szczepańska                                           
                                                                                        Przewodniczący Rady 

                                                                                         Zbigniew Kopciński 
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